
 

 

Skolebestyrelsesmøde 

   

 

Den 19. juni 2024 kl. 17.00-19.00 (mulighed for forlængelse pga. spisning).  

Vi holder Skolebestyrelsesmøde med efterfølgende spisning. Der er booket 

lokale.  

Sted: Det sidste møde holdes med spisning på Bankok i Slangerup: Vi mødes 

Kongensgade 13, Slangerup.    
 

MØDEDELTAGERE  

Forældrerepræsentanter: 

Jan Lykke, (Kølholm) 

Maria Silkjær (Kølholm) 

Astrid Allin (Kølholm) 

Kristine Funch Holdgaard (Kæret) 

Anne Marie Asperup (Kæret) 

 

Medarbejder repræsentanter: 

Melina Neergaard Olsen (Kæret) 

Rune Tao Schumann (Kølholm) 

 

Ledelse: 

Anders Scott Rohde (skoleleder) 

Tina Hedensted (adm. Leder) 

 

Afbud: 

Maria Silkjær 
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 Dagsorden 
Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden og referat 

Dagsorden og referat godkendt. 

 

Sag nr. 2  Orientering/meddelelser 

Personalesituationen: 

Kæret: Der har været nyansættelser.  

3 pædagogmedhjælpere  

1 pædagog 

1 skolesekretær 

Kølholm pt. jobopslag. 

1 lærerstilling 

1 lærerstilling barsel 

Derud over nok en lærerstilling mere 

 

Orientering fra afdelingerne: 

Kæret:  

Der har været en planlægningslørdag. De børn der går ud har lavet rigtigt 

flotte projektfremlæggelser.  

Fællestur til Frilandsmuseet.  

Der starter renovering af loftet i svømmehallen og det foregår også i 

sommerferie SFO’en. 

  

Kølholm:  

Der har været afholdt planlægningsaftner i de nye teams. 

Der er blevet afholdt afgangsprøver som er gået godt. Der har været beskikket 

censor i prøven til madkundskab.  

 

Orientering fra ledelsen: 

Intet yderligere.  

 

Sag nr. 3  Skoleplan for næste skoleår 

Anders orienterer kort om proces og indsatser for næste skoleår. 

Udlevering af oversigt på proces og udvalgte indsatsområder. Også en del af 

skoleplan.  

 

Sag nr. 4  Skole-hjemsamarbejdet 

Jan har lavet et udkast til principper. Det aftales at det vendes med 

medarbejderrepræsentanter og MED i forhold til input og så tages op i 

skolebestyrelsen igen, så det kan repræsentere hele målgruppen. 

  

Sag nr. 5  Hvordan udarbejder skolebestyrelsen høringssvar 

Drøftelse af hvordan skolebestyrelsen vil udarbejde høringssvar. Første gang 

der skal udarbejdes høringssvar er i forbindelse med Frederikssund kommune 

budget. Vil også være punkt på første skolebestyrelsesmøde næste skoleår.  
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 Dagsorden 
 

Skolebestyrelsen drøftede hvad der kan forestille sig at komme af budget 

besparelser.  

Skolebestyrelsen holder første møde tirsdag den 3/9 kl. 17-19.30.    

Tema: budget og kommende dialogmøde.  

Teamsmøde den 10/9 kl. 17.00 hvor der følges op på at få lavet det endelige 

høringssvar der skal skrives. 

 

Der er dialogmøde med politiskudvalg, SKS og skolebestyrelser den 5. 

september. Deltagere: Kristine, Anne Marie evt. Astrid (måske prioriteres fokus 

på høringssvar).   

 

 

Sag nr. 6  Hvordan ser skolebestyrelsen ud næste skoleår - konstituering af ny 

formand 

Næstformanden, Anne Marie Asperup, konstitueres som formand ind til 

bestyrelsen konstituerer sig igen efter der forhåbentligt er kommet nye 

skolebestyrelsesmedlemmer næste skoleår.  

Jan træder ud af bestyrelsen, men han tilbyder at deltage som repræsentant 

fra lokal forening (DINA/ ”Dialog, Netværk og Aktiviteter” – forening af 

forældre til børn med særlige behov).  

 

Bestyrelsen peger på at invitere foreningen DINA med i Skolebestyrelsen som 

repræsentant v. Jan. Anders spørger forvaltningen i forhold til optagelse og 

mandater for foreninger jf Styrelsesvedtægt. Jan sender informationer om 

foreningen som Anders sender til forvaltningen.  

 

Sag nr. 7  Første forældremøde på Kæret og Kølholm – information om 

skolebestyrelsen. 

Drøftelse af hvordan skolebestyrelsen kan fortælle om arbejdet til forældre på 

skolen – og opfordre nye til at deltage.  

 

Drøftet om mulighed for at informere forældre om bestyrelsen og opfordre nye 

til at deltage. Måske er der en mulighed på de fællesforældremøder afhængig 

af hvordan de afvikles.   

 

Sag nr. 8  Opfølgning og orientering om dialogmøde 

På sidste dialogmøde med skolebestyrelsesformænd og Center for Børn og 

skole var der ikke nok tid til hele dagsordenen. Der vil derfor blive indkaldt til 

et nyt møde i det nye skoleår. Deltager på det møde vil blive Anne Marie 

Asperup sammen med skoleleder.  

 

Jan fortæller, at der i dialogen med CBS også er talt om at lave et møde med 

Kærholms skolebestyrelse. 

 

Sag nr. 9  Mødekalender for skolebestyrelsen næste skoleår? 

Skolebestyrelsen laver mødekalender for møder næste skoleår:  

Afholdes på afdeling Kæret kl. 17.00 – 19.30.  
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Datoer til skolebestyrelsesmøder i skoleåret 2024-25: 

• Tirsdag den 3/9 (red. budget i høring den 30/8-16/9 2024). 

• Teamsmøde onsdag den 11/9 kl. 17.  

• Tirsdag den 05/11 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 21/01 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 04/03 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 06/05 kl. 17-19.30 

• Tirsdag den 17/06 kl. 17-19.30 
 

 

 


